

《单词百科:theodolite是什么意思?theodolite怎么发音?theodolite的解释和用法》

英语单词theodolite是什么意思?theodolite怎么读?theodolite怎么发音?简答网为您整理了theodolite的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



theodolite怎么读

theodolite的读音:[θ i d l a t]

theodolite的意思

1、n.经纬仪;

theodolite的近义词

1、transit n.运输 , 运送;经过 , 中转;交通运输系统;

theodolite的双语例句

1、 It builds coordinate and their correlations of photoelectricity theodolite.

建立了光电经纬仪的各种坐标系及其相互关系.

2、 The transformation matrix from the sensor coordinate frame to the theodolite coordinate frame is then found.

因此,可求得视觉传感器坐标系到经纬仪坐标系的变换矩阵.

3、 An improved theodolite fixed with a simple laser direction indicator was introduced.

介绍了用一种简易激光指向器改装经纬仪,使普通经纬仪带有激光指向器.

4、 This text introduces the application of theodolite in the directional measure technique in Qidong ventilation shaft.

简要介绍了陀螺经纬仪在定向测量中的应用和祁东风井联系测量技术.

5、 This thesis analyses causes of errors of the theodolite examination.

分析了光学经纬仪检定方法中产生的误差的来源和大小.

6、 Then the oriented integral surveying method using gyro theodolite is derived.

本文讨论了积分法的一般原理,并推导了陀螺经纬仪定向积分测量法.

7、 The measuring principle of large curved surface measurement system is intersection measurement of electronic theodolite.

大曲面检测系统是以电子经纬仪交会测量原理为基础的.

8、 Precision calibration with star photogrammetry is a the general method for adjust of theodolite.

星体标校是经纬仪在外场进行精度检测和单项误差调整常用的方法之一,目前靶场经纬仪在进行星体标校时多采用查阅星表的办法,自动化程度较低.

9、 Photoelectricity theodolite fixed on vehicle plane technology is brought for the sake of meeting this need.

车载光电测量技术(不下车式)就是为了满足这一需要而产生的.

10、 The amount of video signals data is the most in photoelectric theodolite data

communication system.

光电经纬仪的通信系统中,视频信号的传输数据量是最大的.

11、The pictures were normal case photography method, and the relevant angle was gotten by digital theodolite.

该方式是一种近景摄影测量方式,采用正直摄影方法获取影像,用电子经纬仪获取相关角度信息.

12、The paper introduced how to survey distance optical theodolite and water level without the total station.

本文提出一种利用经纬仪竖盘自动归零指标同时进行照准部旋转正确性和水准器格值检验的方法.

13、The swing equation of theodolite is nonlinearity, and data processing result is not good after linearizing.

陀螺的摆动方程是非线性的,线性化后的数据处理结果都不理想.

14、The paper introduced how accurately by the general optical theodolite and water level the total station.

这个方法也适合于一般具有竖盘符合水准器的经纬仪.

15、This test provides base for feedback and compensation to improve tracking precision of photoelectric theodolite.

这种方法为进一步研究反馈补偿以提高经纬仪的跟踪精度提供了理论依据.

16、The simulation test indicates that the method is fit for the development of gyro theodolite automation.

模拟实验表明积分测量适合陀螺经纬仪自动化的发展.

以上是简答网为您整理的theodolite怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多

更多关于the

odolite的用法、theo

dolite的释义、theodolite的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/theodolite>